



Berlin with Navena Widulin und Jean-Peer Krause at Charité

A behind-the-scenes look at the Berlin Museum of Medical History at the Charité opens up a fascinating world of medicine.

Preparator and curator Navena Widulin and expert Jean-Peer Krause guide visitors through areas normally closed to the public. Along the way, they share insights from their daily work, real-life cases, and scientific mysteries that connect research with detective work.

The experience concludes with a get-together in the Virchow Cabinet, offering a chance for conversation and exchange.

Details

Date: 10 December 2025

Time: 5 – 7 p.m.

Meeting point: Berliner Medizinhistorisches Museum der Charité, Charitéplatz 1, 10117 Berlin, in front of the main entrance

Berlin mit Navena Widulin und Jean-Peer Krause at Charité

Ein Blick hinter die Kulissen des Berliner Medizinhistorischen Museums der Charité eröffnet eine faszinierende Welt der Medizin.

Präparatorin und Kuratorin Navena Widulin sowie Experte Jean-Peer Krause führen durch Räume, die sonst verschlossen bleiben. Dabei berichten sie von ihrem Alltag, von echten Fällen und von wissenschaftlichen Rätseln, die Medizin und Spurensuche miteinander verbinden.

Im Anschluss lädt ein Get-together im Virchow-Kabinett zum persönlichen Austausch ein.

Details

Datum: 10. Dezember 2025

Uhrzeit: 17:00 – 19:00 Uhr

Treffpunkt: Berliner Medizinhistorisches Museum der Charité, Charitéplatz 1, 10117 Berlin, vor dem Haupteingang